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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2021. január 19-én 14:00 órakor megtartott üléséről, mely a Microsoft 

Teams – online értekezlet - program segítségével került lebonyolításra. 

 

Az Elnökség tagjai közül részt vettek: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Dr. 

Székely Csaba és Dr. Vokony István. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül részt vettek: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Táczi István, Rejtő 

János, Orlay Imre, Kovács László, Rubint Dezső, Nagy János, Kovács András, és Belső Tibor 

tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Beckert Péter és Tilesch Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Haddad Richárd, Tóth József, Dési Albert, Markovics Zsolt 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést. 

 

A napirendi pontok előtt Veisz Imre jelezte, hogy az ÉDUKO elnökségi képviselője Belső Tibor, a 

zalaegerszegi szervezet titkára lett. 

 

Első napirendi pontként Gelencsér Lajos tájékoztatta az elnökséget, hogy az ülés előtt 

megküldte az elnökség tagjainak a 2019. évi OET-en átbeszélt Stratégiai gondolatok című 

előadás anyagát, továbbá a 2020-as, online OET résztvevők részére kiküldött anyagot. 

Utóbbiban összegzésre került a MEE 2020. évben végzett legfontosabb tevékenységeinek köre. 

Ezekből néhányat kiemelt.  

A 2021. évben megvalósítandó kiemelt feladatok meghatározásához a MEE Stratégiát javasolja 

egy külön összehívandó rendkívüli elnökségi ülés során átbeszélni, mert ehhez hosszabb időre 

van szükség. Az elnökség egyhangúlag úgy döntött, hogy 2021. február 2-án 14:00 órától egy 

rendkívüli elnökségi ülést tart, aminek csak ez lesz a napirendjén. 

 

Második napirendi pontként Veisz Imre a 2021. évi MEE Díjbizottságokba történő jelölésre 

hívta fel az elnökség figyelmét. A Díjbizottságok elnökeit és tagjait minden évben az elnökség 

hagyja jóvá. A rotációs elv szerint 2 évente cserélődnek a szervezetek, akik delegálhatnak tagot. 

Mivel nem minden érintett szervezet delegált új tagot, így a jóváhagyás a következő elnökségi 

ülésen történhet meg. 
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Harmadik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette az elnökséggel a Küldöttgyűlés 

elektronikus szavazásának eredményét. Az elektronikus szavazás módját ügyvéddel előzetesen 

egyeztettet módon rendezte meg az egyesület, melynek eredménye így érvényes és jogszerű. 

Az Egyesületi Elnökség 1/2021 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a 2020-as év 96. 

Küldöttgyűlése elektronikus szavazásának eredményét. 

 

Negyedik napirendi pontként Veisz Imre jelezte az elnökség felé, hogy ebben az időszakban 

szokott megkezdődni az éves rendezvények előkészítése. Az elnökségi tagok véleményét kérte, 

hogy a pandémiás helyzetre tekintettel milyen irányba induljon el a szervezés. Több véleményt 

meghallgatva az elnökség egyetértett abban, hogy az őszre tervezett rendezvények tekintetében 

a szervezés a fizikai megvalósítást feltételezve induljon el. Olyan döntést, hogy egyes 

rendezvények esetleg online módon történjenek megrendezésre az elnökség később hozza meg. 

A Vándorgyűléssel kapcsolatban a főtámogató tekintetében szóba került az, hogy fizikai 

megvalósítás esetén –a szegedi helyszín és az MVM-mel történt korábbi egyeztetések nyomán- 

2021-ben adott az MVM főtámogatói felkérése, viszont abban az esetben, ha nem sikerülne a 

Vándorgyűlést fizikai módon megrendezni, akkor célszerű volna az online Vándorgyűléshez más 

főtámogatókat találni és 2022-ben rendezni Szegeden a Vándorgyűlést az MVM 

főtámogatásával. Miután döntés ezekről nem született, a szakmai szervezést a támogatók 

felkérése nélkül kell megkezdeni. Online rendezvények esetében (VGY, VIF) biztosítani kell a 

kiállítóknak is a részvételi (bemutatkozási) lehetőséget részvételi díjért, és a rendezvények a 

résztvevők részére is fizetős legyen. 

A 2021. évi Küldöttgyűlést jogszabályi kötelezettség alapján május 31-ig meg kell tartani. Ettől 

csak jogszabályi felhatalmazás alapján –lásd. 2020. év- lehet eltérni. Amennyiben nem szabad 

májusban a Küldöttgyűlést a fizikai valóságában megtartani, akkor a 2020-as évhez hasonló 

megoldások jöhetnek szóba. Mindenképpen készítendő egy olyan előterjesztés, ami az 

alapszabályt úgy módosítja, hogy szükség esetén a Küldöttgyűlés megtartása online módon is 

történhessen.  

 

Ötödik napirendi pontként Székely Csaba a MEE tagkártya jövőjéről készített anyagot. A 

szervezési bizottság a papír alapú tagkártya megtartását javasolja a tagsági viszony 

érvényességi keltezése nélkül. Azaz 2021-től –beleértve 2021-et is- a tagdíjat befizetett tag és a 

későbbiek során újonnan belépett tag is kap egy érvényességi idő nélküli tagkártyát, ami a nevét, 

tagkódját és belépésének dátumát tartalmazza. A tagsági viszony érvényességét pedig a tagdíj 

befizetése nyomán a TAR-ból generált elektronikus levél igazolná. Az elnökség egyetértett 

továbbá abban, hogy kerüljön egy vonalkód vagy QR kód a kártyákra, és papír helyett egy 
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tartósabb műanyag kártya legyártása történjen meg. Felvetődött elektronikus alkalmazással 

(okostelefon) összekapcsolható elektronikus kártya. Ennek a részleteit –hasznosságának, 

költségeinek vizsgálatát- Veisz Imre vállalta.  A MEE VET a regisztrált villanyszerelők részére 

műanyag kártyát ad 2021-ben, ehhez gyártó gépet vásárol, felajánlotta segítségét a kártya 

gyártásában. 

Az Egyesületi Elnökség 2/2021 számú határozatával 15 támogatással, 1 tartózkodással 

elfogadta, hogy egyelőre a központ ne rendelje meg a 2021. évi MEE Tagkártyákat. 

 

Hatodik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a szervezetek beszámolóinak tervezett 

időpontjait. Az elnökség felkérte az irodát, hogy a táblázat alapján, a táblázatban szereplő 

elnökségi ülésen az adott szervezet beszámolója szerepeljen a napirendben.  

 

Hetedik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a tagnyilvántartás helyzetét a 2020. évi 

taglétszám alakulását és a kizárt és belépett tagok jóváhagyását kérte. 

Az Egyesületi Elnökség 3/2021 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az új belépők 

listáját. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Tilesch Péter javasolta a tagnyilvántartó rendszer SZMSZ-nek 

megfelelő visszaállítását. 

Az elnökség 2020. június 9-ei döntés alapján a pandémiás helyzet miatt ideiglenesen leállította a 

díjhátralékkal rendelkező tagok automatikus passzív státuszba történő helyezését. Ha ezt 

megszüntetjük, akkor az pillanatnyilag 488 főt érintene, szervezetenkénti megoszlása 

bemutatásra került. 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége az eredetei előterjesztést, miszerint a 

tagnyilvántartó rendszer 2021.01.20-tól újra az SZMSZ 2.3.3.3. pontjának megfelelően történő 

visszaállításra kerül 4/2021 számú határozatával 6 támogatom, 11 nem támogatom, 1 

tartózkodás mellett nem fogadta el.  

A javaslat, hogy az előterjesztés a május-júniusi elnökségi ülésen újra kerüljön megvitatásra 13 

támogatom, 4 nem támogatom mellett elfogadásra került.  

Az elnökség felkérte az irodát, hogy a díjhátralékokat tartalmazó táblázat kerüljön kiküldésre a 

szervezetek vezetői részére. 

 

Kilencedik napirendi pont keretében Tilesch Péter ismertette az e-learning pilot projekt 

alakulását. HRK Consulting Kft-val együttműködve a kitűzött határidő tartható. 
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Tizedik napirendi pont keretében Vokony István ismertette a Szakmai Tudományos Bizottság 

2020. évre vonatkozó beszámolóját és a 2021. évi terveit.  

 

Egyebek 

Veisz Imre tájékoztatta az elnökséget, hogy 2020. december 17-én megtörtént a 2020. évi 

egyesületi díjak online átadása. 

Rejtő János, jelezte az elnökség számára, hogy Erdélyi Ferenc elhunyt, korábban a Kaposvár 

MEE titkárja volt. Az elnökség részvétét fejezte ki. 

Danyek Miklós a 2021. január 18-án megtartott előző az EISZ által gondozott 2020/11 

Elektrotechnika lapszám online Író-olvasó találkozóról, mint egy új rendezvénysorozat első 

állomásáról számolt be.  

 

2021. január 19. 

 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 
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1. számú melléklet: 

 

ELEKTRONIKUS SZAVAZÁS EREDMÉNYE - MAGYAR ELEKTROTECHNIKAI EGYESÜLET 

96. NYILVÁNOS KÜLDÖTTGYŰLÉSE 

 

Előzmény 

A pandémia miatt, a 96. Küldöttgyűlés szavazását online formában kellett megtartani. 

 

Az Egyesületi Elnökség 1/2021 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a 2020-as év 96. 

Küldöttgyűlése elektronikus szavazásának eredményét. 

ELEKTRONIKUS SZAVAZÁS EREDMÉNYE - MAGYAR ELEKTROTECHNIKAI 

EGYESÜLET 96. NYILVÁNOS KÜLDÖTTGYŰLÉSE 

 

 

Összes beérkezett szavazat 137 

Elektronikus szavazat 135 

Postai úton küldött szavazat 1 

Érvényes szavazat 135 

Érvénytelen szavazat 2 

 

  Igen Nem Tartózkodom 

Elfogadja-e Szavazatszámláló Bizottság elnökének Mohos Andrást 

és tagjainak Sütő Benczét, Békési Mártont, Tóth Ernőt és Szegleti 

Andrást? 

132 1 1 

Elfogadja-e az Egyesületi Elnökség 2020. évi beszámolóját? 134 0 1 

Elfogadja-e a Felügyelő Bizottság 2019. évre vonatkozó jelentését? 134 0 1 

Elfogadja-e MEE 2019. évi egyszerűsített beszámolóját 

(mérlegbeszámoló, eredmény kimutatás, közhasznúsági melléklet), 

valamint a könyvvizsgálói jelentését? 

134 0 1 

Elfogadja-e az Etikai Bizottság 2019. évre vonatkozó 

beszámolóját? 
135 0 0 

Elfogadja-e MEE 2020. évi költségvetését? 134 0 1 

Elfogadja-e dr. Átal Lászlót, mint a MEE Könyvizsgálóját 2020-as 

évre? 
129 0 6 

 

A szavazati joggal rendelkező küldöttek száma: 191 Fő 

A szavazás érvényességéhez szükséges minimális szavazatszám: 96 szavazat 

 

Az egyes előterjesztések a fenti szavazás alapján elfogadásra kerültek.  
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2. számú melléklet: 

 

Javaslat a MEE tagkártyák jövőjére 

 

Előzmény 

Jelenleg a novemberi tagsági adatok alapján minden évben nyomdában elkészülnek a 

tagkártyák, amiknek az érvényesége a következő évre szól. A MEE elnöksége felkérte a 

szervezési bizottságot, hogy készítsen előterjesztést a tagkártyák jövőjével kapcsolatban.  

 

Javaslat 

Minden tag kap egy utolsó – nyomdai úton előállított - tagkártyát, ami tartalmazza a tagsági 

számot, de határidő nélküli. 2021 dátummal jelzet tagkártya már ne kerüljön nyomtatásra. 

 

Az Egyesületi Elnökség 2/2021 számú határozatával 15 támogatással, 1 tartózkodással 

elfogadta, hogy egyelőre a központ ne rendelje meg a 2021. évi MEE Tagkártyákat. 

 

3. számú melléklet: 

 

A tagdíjfizetések helyzetéről szóló ismertetés 

 

Az Egyesületi Elnökség 3/2021 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az új belépők 

listáját. 
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4. számú melléklet: 

 

Előterjesztés a Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége részére a tagnyilvántartó 

rendszer visszaállítására -  passzív státusz 

 

Előzmény 

A kialakult pandémiás helyzet miatt, a 2020. június 9-én az Elnökség ideiglenesen leállította a 

díjhátralékkal rendelkező tagok automatikus passzív státuszba történő helyezését. 

 

A Magyar Elektrotechnikai Egyesület Elnöksége az eredetei előterjesztést, miszerint a 

tagnyilvántartó rendszer 2021.01.20-tól újra az SZMSZ 2.3.3.3. pontjának megfelelően történő 

visszaállításra kerül 4/2021 számú határozatával 6 támogatom, 11 nem támogatom, 1 

tartózkodás mellett nem fogadta el.  

 

2021. január 19. 


